

DOI: 10.18572/1812-3929-2021-2-22-30

Дистанционное обучение в образовательных организациях ФСИН России в условиях пандемии: опыт, проблемы, пути решения



КИРИЛЛОВА ТАТЬЯНА ВАСИЛЬЕВНА,
главный научный сотрудник Научно-исследовательского института
Федеральной службы исполнения наказаний,
доктор педагогических наук, профессор
КУЗНЕЦОВ МИХАИЛ ИВАНОВИЧ,
доцент кафедры юридической психологии и педагогики
психологического факультета Академии права и управления
Федеральной службы исполнения наказаний,
кандидат педагогических наук, доцент

✉ tatiana-kirillova@rambler.ru, mikhail_kuznetsov_1962@list.ru

Кириллова Т.В., Кузнецов М.И.

Дистанционное обучение в образовательных организациях ФСИН России в условиях пандемии: опыт, проблемы, пути решения

В статье рассматриваются проблемы, выявленные в результате вынужденной организации учебного процесса в образовательных организациях высшего образования ФСИН России в форме дистанционного обучения в условиях пандемии, предлагаются пути их решения, анализируется полученный опыт.

Ключевые слова: образовательные организации ФСИН России, учебный процесс, дистанционное обучение, курсанты.

Kirillova Tatyana V., Chief Research Scientist of the Research Institute of the Federal Penitentiary Service of Russia, Doctor of Pedagogy, Professor

Kuznetsov Mikhail I., Associate Professor of the Department of Legal Psychology and Pedagogics of the Psychological Faculty of the Academy of the FPS of Russia, PhD in Pedagogy, Associate Professor

Distant Learning in Educational Institutions of the Federal Penitentiary Service of Russia in Conditions of the Pandemic: Experience, Issues, Solutions

The article considers the problems identified as a result of the forced organization of the educational process in higher education organizations of the Federal Penitentiary Service of Russia in the form of distance learning in pandemic conditions, proposes ways to solve them, analyzes the experience gained.

Keywords: educational organizations of the Federal Penitentiary Service of Russia, the educational process, distance learning, cadets.